



幼吾幼慈善基金

WE R FAMILY FOUNDATION

助長茁茁成綠蔭

個人單次捐款表格 Oneoff Donation Form

捐款者資料 Donor's Information

姓名 Name (先生 Mr /女士 Ms)	捐款者號碼 (如適用) Donor No. (if applicable)
地址 Address	聯絡電話 Tel
	傳真 Fax
如收據抬頭與上述姓名不同，請註明： If the name of the receipt is different from the above, please state:	電郵 Email

請選擇通訊語言 Please choose preferred language for communications: 中文 English

捐款資料 Donation Information

我願意單次捐款以支持幼吾幼慈善基金

I would like to make a one-off donation to support We R Family Foundation

捐款金額 Donation Amount :

捐款金額: _____ 貨幣: _____

收據 donation receipt

為節省行政開支，我不需要捐款收據。 To save administration costs, no donation receipt is required.

捐款方法 Donation Method

自動櫃員機轉賬或直接存入以下銀行戶口 Direct Transfer to the We R Family Foundation Accounts
HSBC 848-127866-292

請把存款收條正本連同此表格寄回幼吾幼慈善基金，以便發出正式收據。

Please mail the original bank pay-in-slip together with this form to We R Family Foundation for an official receipt.

劃線支票 Crossed Cheque

支票抬頭請寫「幼吾幼慈善基金有限公司」，並連同此表格寄回，以便發出正式收據。

Please make your cheque payable to the "We R Family Foundation Limited" and mail together with this form for an official receipt.

支票號碼 Cheque No.: _____

注意事項 Notes:

1) 你的個人資料將會絕對保密。 2) 幼吾幼慈善基金將運用你的個人資料作發出捐款收據、通訊、籌募本會經費及收集意見之用途。我們可能將有關資料提供予第三者服務供應商進行有關運作，但所有資料均絕對保密。

1) Your personal data will be kept confidential. 2) We shall use your personal data for issuing receipts, fostering communications, raising funds and conducting surveys for We R Family Foundation. We may furnish your data on a strictly confidential basis to third parties who provide service to us in relation thereto.

幼吾幼慈善基金有限公司 We R Family Foundation Limited

電話 Tel: 2861 5175 傳真 Fax: 2529 6131

地址 Address: 香港灣仔駱克道 1 號中南大廈 19 樓
19/F Chungnam Building, 1 Lockhart Road, Wanchai Hong Kong

電郵 Email: info@werfamilyfoundation.org

網址 Website: <http://www.werfamilyfoundation.org/>